
麗晶茶藝體驗之旅
Regent Tea Appreciation Experience

中國茶藝文化源遠流長，與粵菜關係密不可分。由麗晶軒
資深茶藝師帶領，開啟一段深度的中國茶文化之旅，在茶
香氤氳中，以輕鬆互動的方式，探索中國六大茶類的獨特

魅力。從茶葉品鑑到沖泡藝術，邂逅東方生活的詩意。

緊隨茶藝體驗，還可享用精選午市套餐，搭配茶藝師特選

茗茶（三款），讓味蕾盡享美食與茶香的和諧之美。

Chinese tea culture has a rich history closely tied to Cantonese 
cuisine. Join our esteemed tea master at Lai Ching Heen for an

immersive journey exploring the six major types of Chinese tea in a relaxed, interactive setting. 
Experience the art of tasting and brewing, capturing the poetic essence of Oriental life. 

Following the tea experience, enjoy a delicious set lunch paired with three specially selected 
teas, harmonizing food and tea for a delightful culinary experience.

語言： 普通話、廣東話及英話
Language: Mandarin, Cantonese and English

體驗需時： 1小時15分鐘
Experience Duration: 1 hour and 15 minutes

茶道體驗時間： 上午10時45分至中午12:00時
Tea Experience Hour: 10:45am to 12:00pm

午餐： 中午 12 時至下午 2 時 30 分
Lunch: 12:00pm to 2:30pm

價格： 每位HKD$1,688
Price: HKD$1,688 per person

條款及細則 Terms and Conditions:
▪ 茶藝體驗需至少提前72小時預約，預約請電郵至 dining.regenthk@ihg.com或致電 (852) 2313 2313。

Tea Experiences must be reserved at least 72 hours in advance. Kindly email dining.regenthk@ihg.com or call 
(852) 2313 2313 to make reservation.

▪ 茶藝體驗每堂最少2位或最多4位客人。
Minimum enrolment is 2 guests while maximum capacity of each class session is 4 guests.

▪ 價錢加收10％服務費。
Price is subject to 10% service charge.

▪ 本活動不適用於18歲以下客人。
Tea Experiences are not available for guests aged below 18 years.

▪ 本活動所用茗茶將根據季節調整。
Tea selection for this Experience Workshop will be subject to change according to season.

▪ 如有任何爭議，香港麗晶酒店保留最終決定權。
In case of any disputes, the decision of the Regent Hong Kong is final.


